

THE MERCHANT HOUSE: THE ONLY 5-STAR BOUTIQUE HOTEL IN THE REGION

August 2020 – Manama, Bahrain, The Merchant House, awarded the **Best Boutique Hotel in the region**, offers its guests a unique stay immersed with world-renowned fine art coupled with rich local Bahraini culture. The distinctive characteristics, facilities, and inspired service at The Merchant House have earned it its spot in the **Top 10% of hotels worldwide**, and recently won the **2020 Traveller's Choice Award on Tripadvisor**.

This 5-star boutique hotel has caught the attention of many locals and tourists alike. It is a hot-spot particularly for art-lovers for the curated art collection. The growing collection of over 200 pieces features up and coming local artists with the likes of **Aysha Almoayyad, Mustafa Halwachi, Balqees Fakhro, Omar AlRashid, and Abbas Almosawi**; as well as other world-famous artists such as **Warhol, Picasso, Hirst, and Matisse**.

With an in-house spa that won **OHLALA's Spa and Wellness nomination in 2020**, The Merchant House is appreciated for its distinguished amenities, with the artistic twist. The Merchant House's *Café Gray*, is home to the hotel's library, with a large collection of books, offering an ambient and intimate space for guests to wind down. Including the **exclusive experience that Café Gray offers**, this inspired boutique hotel's pride and joy lies in its rooftop terrace.

As **the best rooftop in town**, overlooking the city, the terrace features furniture made with famous, **replenished, handcrafted fabrics**. Guests and visitors can enjoy a fine dining experience on the rooftop terrace at **Indigo**, the in-house restaurant, offering an array of cuisines and excelling, particularly, in Mediterranean and Asian cuisine. The Indigo restaurant also uses a variety of fresh herbs sourced directly from **The Merchant House's very own terrace garden**, including rosemary, lavender, jasmine, and lots more.

Additionally, the boutique hotel has been further recognised and nominated for a series of other awards including **Best Business Traveller, World Travel Awards, and LTG's Luxury Boutique Hotel of the Year awards, Leaders in Hospitality Award in 2019** that testify for the hotel's reputation.

As the Kingdom prepares to reopen for dine-in, post-COVID, on the 3rd of September, The Merchant House is proud to announce the **reopening of Indigo and Café Gray**. TMH will welcome guests to dine-in at the most unique hotel in the region, of course with health and safety precautions as advised by the Ministry of Health. With personalised and intuitive service, prime location for local culture and history, unique interiors, and amenities; guests are guaranteed a bespoke experience - all within the heart of Bahrain.

- END -

About The Merchant House

Located next to the vibrant Bab Al Bahrain souq, this new boutique hotel comes at an exciting time as the area is currently being regenerated to re-establish the prominence of downtown Manama. With only 46 beautifully

appointed suites, The Merchant House features a unique collection of contemporary art and bursts with exciting work by well-established Bahraini and international artists alongside talent from around the gulf.

ذا ميرشانت هاوس: فندق البوتيك الخمس النجوم الوحيد في المنطقة

أغسطس ٢٠٢٠ - المنامة، البحرين، يقدم ذا ميرشانت هاوس لضيوفه الفرصة لإقامة فريدة من نوعها وسط اللوحات الفنية الجميلة الهضلي والموجة بالثقافة البحرينية المحلية الغنية. لقد حاز ذا ميرشانت هاوس على جائزة أفضل فندق بوتيك في المنطقة، ولقد كانت الخصائص والمرافق والخدمات المميزة في ذا ميرشانت هاوس هي سبب حصول الفندق على مكانته بين أفضل ١٠٪ من فنادق العالم وهو رقم جيد جداً لمسافر ٢٠٢٠ المقدمة من موقع ترب أدفايزر.

جذب هذا الفندق البوتيكي ذو الخمس نجوم اهتمام العديد من السكان المحليين والسياح على حد سواء، حيث أصبح نقطة التقاء عشاق الفن ومحبي المجموعات الفنية المنسقة، حيث تضم هذه المجموعة المتزايدة بشكل مستمر ما يزيد عن ٢٠٠ قطعة فنية لفنانين محليين صاعدين أمثال عائشة المؤيد ومصطفى حلواجي وبلقيس فخر و عمر الراشد وعباس الموسوي، بالإضافة إلى فنانين آخرين عالميين مثل وار هول وبيكاسو وهيرست وماتيس.

كما يحتوي الفندق على منتج صحي داخلي والذي فاز بالترشيح لجائزة اوه لالا للمنتجات الصحية لعام ٢٠٢٠. يحظى ذا ميرشانت هاوس بترتيب عالٍ من حيث جودة الخدمات والضيافة، كما يمكن للضيوف والزوار الاستمتاع بتجربة طعام راقية على الشرفة الموجودة على سطح الفندق وبالتحديد في مطعم انديغو، يقدم هذا المطعم الداخلي مجموعة من الأطباق المتوسطة على وجه الخصوص والأسبوعية الممتازة حيث يستخدم مطعم انديغو مجموعة متنوعة من الأعشاب الطازجة في إعداد أطباقه والتي يتم الحصول عليها مباشرة من حديقة الشرفة الخاصة بفندق ذا ميرشانت هاوس، بما في ذلك إكليل الجبل والخزامى والياسمين وغيرها الكثير.

تمتلك الشرفة في ذا ميرشانت هاوس أفضل سطح في المملكة لإطلالتها المميزة على المدينة بالإضافة إلى أثاثها الفريد المصنوع من الخشب الطبيعي، كما يمكن للضيوف والزوار الاستمتاع بتجربة طعام راقية على الشرفة الموجودة على سطح الفندق وبالتحديد في مطعم انديغو، يقدم هذا المطعم الداخلي مجموعة من الأطباق المتوسطة على وجه الخصوص والأسبوعية الممتازة حيث يستخدم مطعم انديغو مجموعة متنوعة من الأعشاب الطازجة في إعداد أطباقه والتي يتم الحصول عليها مباشرة من حديقة الشرفة الخاصة بفندق ذا ميرشانت هاوس، بما في ذلك إكليل الجبل والخزامى والياسمين وغيرها الكثير.

قامت شركة ليدجورجيسون لجو والأغني بملف لجودة طعمها من زجاجها وجوائز سفر عالمية بالإضافة إلى جوائز أفضل فندق فاخر في العام المقدمة من LTG وجائزة قادة الفنادق لعام ٢٠١٩ وهذه جميعها جوائز تشهد على سمعة الفندق العالية.

وفقاً لميرشانت هاوس فإن عن طاقمهم المتكفّل في كل وقت، ستعطي الملكة لإعادة فتح المطاعم في فترة ما بعد الكورونا وذلك في الموافق ٣ سبتمبر، لذا يسعد ذا ميرشانت هاوس بالترحيب بالضيوف لتناول العشاء في لقنا الأكثر تميزاً في المنطقة، طعمنا الخفيف والجيد في كل لحظة ليضعنا في طاعة استمتع بتجربة خاصة في موقع المتميز يتيح لك الأجواء للانغماس بالثقافة والتاريخ المحليين بتصميمات داخلية ووسائل راحة فريدة ستطابق احتياجاتك الشخصية الفريدة.

- النهاية -

عن ذا ميرشانت هاوس:

يقع هذا الفندق البوتيكي الجديد بجوار سوق باب البحرين النابض بالحياة، وقد تم إنشاؤه في وقت حساس حيث يتم تجديد المنطقة على يد طاقمنا المتميز في كل لحظة، هذا يعني أننا نقدم لك تجربة فريدة من نوعها في قلب المنامة كما يتميز بمجموعة فريدة من الفن المعاصر والكثير من الأعمال الرائعة لفنانين بحرينيين وعالميين متميزين إلى جانب العديد من الفنانين من جميع أنحاء الخليج.

For media inquiries;

Obai & Hill
Design and PR Agency

Shreya Rammohan
www.obaiandhill.com
Shreya@obaiandhill.com
+973 17536092